
          
 
   
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 

Registratienummer : 
(In te vullen door de raadsgriffie) 

 

Datum: 18 december 2021 
Aan de voorzitter van de raad. 
Steller(s) van de vragen: gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College (art. 37) inzake verkeersoverlast 
Groeneweg te Bergschenhoek 
 
In navolging van de door ons gestelde rondvraag in de commissie Ruimte op 7 december 
2021 en uw schriftelijke beantwoording op 8 december met kenmerk U21.07192, 
stellen wij u de volgende raadsvragen: 
 
Bewoners van de Groeneweg hebben ons benaderd met klachten over het te hard rijden 
op de Groeneweg en de verkeersintensiteit aldaar. In uw antwoord geeft u aan: ‘Wij 
vinden niet dat de Groeneweg op een racebaan lijkt. Wij hebben geen aanwijzingen 
dat hardrijden structureel als een probleem wordt ervaren’. 
Vraag 1:waar baseert u deze stellingname op? Is er in de afgelopen 5 jaar onderzoek 
gedaan naar de verkeersveiligheid en de verkeersintensiteit van de Groeneweg, en mn. 
het gedeelte tussen de Berkelseweg en de Waghenaerdreef? 
(in de afgelopen jaren zijn er in de omgeving van de Groeneweg een flink aantal 
woningen gerealiseerd) 
 
In uw beantwoording geeft u aan dat er allerlei snelheid remmende maatregelen zijn 
getroffen. Echter is zichtbaar dat op het gedeelte van de Groeneweg, gelegen tussen 
de Berkelseweg en Waghenaerdreef, er niet veel hindernissen zijn om veel harder dan 
30 km/u te rijden.  
Vraag 2: Bent u het met ons eens dat dit gedeelte van de Groeneweg niet echt is 
ingericht als een 30 km-weg ondanks dat dit gedeelte ook als 30 km is aangemerkt? 
 
In uw beantwoording geeft u aan dat u voornemens bent medio januari tijdelijk 
snelheidsdisplays op te hangen.  
Vraag 3: wat is de aanleiding voor u om periodiek deze snelheidsdisplay op de 
Groeneweg op te hangen? 
Vraag 4: Bent u het met ons eens dat een dergelijke tijdelijke voorziening absoluut 
geen structurele oplossing is en het effect hiervan zeer beperkt is? 
 
Vraag 5: Bent u, ambtelijk dan wel bestuurlijk, bereid met de bewoners die ons 
benaderd hebben in het eerste kwartaal van 2022 te spreken over de door hen ervaren 
problematiek op de Groeneweg? (namen en adressen zijn bij ons verkrijgbaar) 
 
 



Vraag 6: Bent u bereidt om in overleg met de bewoners de aard en de omvang van de 
ervaren problematiek op de Groeneweg te (laten) onderzoeken opdat er een objectief 
beeld ontstaat voor u en de bewoners op basis waarvan gezocht en gekozen kan worden 
naar passende maatregelen om de Groeneweg een veilige 30 km-weg te laten zijn en 
waarvan de intensiteit van deze weg voor de omwonenden aanvaardbaar is en blijft? 
 
Ondertekening en naam, 
Jan Alsemgeest en Jan Jumelet 
Gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland 

 


